
Redakčná rada Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap 

 

Z á p i s n i c a 

 

z elektronického rokovania Redakčnej rady Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap  

prebiehajúcom počas septembra 2021 

 

 

Počet členov rady: 7 

Prítomní: komunikácia prostredníctvom emailov 

Neprítomní: - 

 

R o k o v a n i e : 

 

Rokovanie Redakčnej rady (RR) Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap iniciovala predsedníčka 

rady. Prebiehalo v elektronickej forme prostredníctvom emailovej komunikácie: 

 

1) Otvorenie  

2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

3) Diskusia 

4) Záver  

 

K bodu č. 1) Otvorenie zasadnutia 

 

 Predsedníčka otvorila rokovanie redakčnej rady emailom s výzvou na predloženie návrhov 

rady do aktuálneho čísla novín. 

 

 

K bodu č. 2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

 

Predsedníčka navrhla na titulnú stranu 30. výročie mestskej polície. MsÚ požiadalo 

o priestor na uverejnenie zámeru o najvhodnejší návrh na uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve – 

brownfield. Šéfredaktorka spracuje článok o aktuálnom dianí ohľadne veľkého projektu 

brownfield. Spracuje tiež občianske fórum k zámeru mesta revitalizovať spevnené plochy za 

„stobytovkou“. Redaktorka Cíferová navrhla, že spracuje rozhovor s oceneným OZ, ktoré získalo 

cenu primátora a tiež článok o tábore geoparku. Hradné múzeum požiadalo o priestor na 

fotoreportáž z Hradných hier. MsKS požiadalo o celú stranu na prezentáciu svojho projektu Retour 

Miskolc-Fiľakovo. Do rubrík schválili témy Štefana Koháryho I. a jeho koni, rubriku o umelcoch 

MsKS v tomto mesiaci nespracuje. Gymnázium požiadalo o štvrťstranovom plagáte o súťaži 

Robosum a RoboCross. 

 

K bodu č. 3) Diskusia 

 



Po prijatí všetkých dohodnutých materiálov predsedníčka na tento mesiac uzavrela rokovanie 

o príprave novín. 

 

K bodu č. 4) Záver 

 

 Po prijatí všetkých dohodnutých materiálov predsedníčka na tento mesiac uzavrela 

rokovanie o príprave novín. 

 

 

Zapísala: Mgr. Klaudia Mikuš Kovácsová   

 


